
Schriftelijke vragen over zonnevelden (Natuurlijk Nieuwkoop) 
 
 
Diverse publicaties in tijdschriften, kranten en ook tv-programma’s over dit 
onderwerp laten zien dat her en der in Nederland zonnevelden verschijnen 
zonder dat hier duidelijke kaders voor zijn vastgesteld en een fatsoenlijk 
participatieproces is gelopen. Hierover ontstaat de nodige onrust, ook in 
onze gemeente Nieuwkoop. 
 
Natuurlijk Nieuwkoop wil daarom graag een antwoord op de onderstaande vragen: 
 

1. Zijn er inmiddels binnen de gemeente Nieuwkoop aanvragen ontvangen voor het 
aanleggen van zonnevelden? 

2. Zo ja voor welke locaties en voor welk oppervlak? 
3. Zijn er gesprekken geweest met de initiatiefnemers?  
4. Zo ja wat was hiervan de insteek en de uitkomst? 
5. Het standpunt van de gemeente is dat we wat betreft zonnevelden “on hold staan”. 

Wat betekent dat precies en hoe hard is dat juridisch gezien?  
 
 
Met vriendelijke groet, 
Kees Hagenaars 


